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Arriva afviser at drøfte 
overenskomst for DC- 
ansatte! 

 

Det er skuffende at vi må konstatere at Arriva 
ikke ønsker at drøfte overenskomst med DJ for 
medarbejderne i DC! 
 
Ikke desto mindre står dette budskab klart fra ledelsen i Arriva Tog, idet 
ledelsen har afvist at afholde møde med Dansk Jernbaneforbund om 
indgåelse af en helt ny overenskomst for DC medarbejderne på driftscenteret 
i Silkeborg. 
 
Dansk Jernbaneforbund har ellers af 2 omgange gennem det seneste år 
forsøgt at få en dialog i gang med Arriva Togs ledelse, men Arriva henviser 
bare DJ til DI for en drøftelse af overenskomst for DC. Men DI har allerede 
for et år siden afvist at tage en sådan drøftelse med DJ. Status er således at 
Arriva Togs ledelse afviser at indlede forhandling med forbundet om en DC 
overenskomst og gør heller ikke noget for at få processen på sporet. 
 
Vi undrer os i LPO Arriva over den manglende vilje fra ledelsen i denne sag.  
DC medarbejderne har ellers talt deres eget tydelige sprog. De har for længst 
alle sammen meldt sig ind i DJ med et eneste ønske: De ønsker sig en 
overenskomst med DJ som sikrer deres løn og arbejdsvilkår. 
 
Det er, synes vi, et ydmygt ønske, idet der jo ikke samtidigt er fremsat krav 
om lønstigninger. Desværre må vi til vores overraskelse konstatere, at 
ledelsen ikke er enig heri, siden det ikke har været muligt at få en dialog i 
gang om en ny virksomhedsoverenskomst for DC medarbejderne. 
 
Det er således op ad bakke - for at sige det på jævnt dansk - at få indgået en 
overenskomst for vore gode kolleger og medlemmer i DC. Vi er oprigtigt kede 
af situationen i LPO Arriva, men på trods af gentagne afvisninger, så håber vi 
stadig på at ledelsen vil åbne op for i det mindste at tage en dialog med 
Dansk Jernbaneforbund om en ny overenskomst for DC medarbejderne. 

 
Med Venlig Hilsen 

LPO ARRIVA 

- Din områdegruppe! 


